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 Protokoll fört vid Bunge Sockenförenings styrelsemöte 2024-08-21 

kl. 18.00 till 18.45 i Träffpunktens lokaler 

 

Närvarande: Pelle Fahlén, Anna Nilsson Ekroth, Eva Fohlström, Tomas Grahn, 

Christer Laursen Tofténius, Kenneth Skarphagen, Gullbritt Thorsell samt 

adjungerade kassören Kerstin Edstam Gabrielsson.   

 

Frånvarande: Anita Skarphagen. 

 

1. Ordförande Kenneth Skarphagen förklarade dagens möte öppnat.  

 

2. Dagordningen godkändes med tillägg under punkten Övrigt. 

 

3. Föregående protokoll godkändes och lades till handlingarna. 

 

4. Ekonomi 

- Ekonomiskt saldo är idag 32 929 kronor, inklusive inbetalad faktura om 5 000 

kronor som skall tillfalla sockenboken som intäkt. 

147 medlemmar har hittills betalat medlemsavgift för år 2024. Det högsta antalet 

medlemmar föreningen hittills haft.  

- Nytt konto har öppnats i Bunge Sockenförening, för användning endast för 

intäkter och utgifter som rör sockenboken. Saldo på detta konto är idag 45 155 

kronor. Swish har också skapats genom detta konto.  

 

5. Utvärdering 

- Midsommarafton. En lyckad dag, drygt 700 besökare på Bungemuseet som fick 

lyssna till och dansa till bra musik, inklusive dragspel. Våra aktiviteter inkl. 

godishjulet hade ett konstant tillflöde av spelsugna hela dagen. Ekonomiskt gick 

det med vinst. Dessutom var det fint väder. 

 

6. Sockenboken. 

- Utvärdering boklansering samt Fårösunds marknad. Boklanseringen skedde i en 

fullsatt lokal Oasen i Träffpunkten. Trevlig stämning, som förhöjdes av musik och 

föredrag av Owe Ronström och en utställning och frågesport kring äldre föremåls 

funktion.  Försäljningen gick bra med över 100 sålda böcker. Även vid Fårösunds 

marknad såldes över 100 böcker.  

- OK från styrelsen att fortsätta med planeringen att använda Bokbörsen, en e-

nätbokhandel, för att sälja sockenböckerna. 

- Gullbritt har träffat Karin Henriksson, en person kunnig på marknadsföring. Fick 

många tips och idéer att använda bl.a. Instagram, Facebook, olika former av 

events. OK från styrelsen att fortsätta med denna kontakt. 
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7. Aktiviteter 

- Tältet. Röda Korset hyrde vårt evenemangstält för kaffeservering vid Fårösunds 

marknad. Vi beslutade att skänka hyresbeloppet till Röda Korsets verksamhet. 

- Årets Bungebo. Nomineringsperioden pågår fram till den 15 september. Tom 

idag har nomineringar inkommit gällande fyra personer. Vi beslutade göra ett nytt 

upprop och lägga ut på Hemsidan. 

- Bungedagen kommer att gå av stapeln den 26 oktober 2024 i Kustateljéns lokaler 

i Fårösund. Vi hyr en plats som tidigare år och kommer att ta med vår utställning 

om de aktiviteter vi genomför, tar med tröjorna till försäljning, sockenböckerna 

och infoblad om föreningen där nya medlemmar kan anmäla sig, för innevarande 

år och för nästkommande år samt lockar med chokladhjulet. 

- Vem är egentligen ägare till chokladhjulet? Kenneth kontaktar Håkan Björklund 

för klargörande. 

- Medlemsmöte i höst angående hastighetsbegränsning i Bunge med omnejd. Se 

nedan protokollspunkt. 

 

8. Rensning av våra badstränder i Bunge 

Kenneth kommer att kontakta ansvarig i Region Gotland angående röjning vid 

badstränder. 

Vi beslutade att anordna ett medlemsmöte i november för att resonera kring frågor 

om 

- Bungeviken 

- Badhusparken 

- Hastighetsbegränsning 

- Det marina livet runt Bunge socken 

Anna gör ett utkast till annons. 

 

9. Instagramkonto 

Gullbritt tar upp frågan i bokgruppen. 

 

10. Fårösunds utveckling 

FU kommer framöver ge information direkt till Bunge Sockenförening gällande 

eventuella bidrag till marknadsföring av sockenboken. Bunge Sockenförening 

kommer att avvakta svar från FU. 

 

11. Nyhetsbrev 

- Nyhetsbrev har inkommit från Sveriges Hembygdsförbund, Gotlands 

Hembygdsförbund, Studieförbundet Vuxenskolan, och Gotlands Museum, bl. a. 

gällande hållbar kulturarvsturism, Gotlands Museiguide för 2024 och arrangemang 

under hösten  
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12. In/Utskrivelser 

- Gullbritt skriver ett svar till Maj-Gun Blomberg på hennes skrivelse angående 

finansiering av fortsatt skötsel av Bungeviken. 

- Skrivelse har kommit från en studerande angående ett projekt om gotländska 

sockenbastun. Gullbritt har svarat. 

- Skrivelse har kommit från en person som arbetar med att samla in information 

om tekniken kring att tillverka spånfåglar. Inget svar från oss. 

 

13. Hemsidan 

– Antalet besökande på vår hemsida ligger sedan förra styrelsemötet på ca 3 600 i 

genomsnitt per månad.  

- Kan vi uppdatera/aktualisera hemsidan och göra den trevligare? Kom med idéer 

och förslag till nästa möte. 

 

14. Övrigt 

- Skylt Baltiska flyktinggraven 

Kenneth skall göra en ritning/skiss som visar vägen till graven och som 

tillsammans med textförslag är tänkt att utgöra en skylt som placeras vid entrén till 

kyrkogården. Visas först för Johan Sunnerstam innan vi skickar in förslaget till 

pastoratet. 

 

15.  Nästa styrelsemöte blir torsdagen den 19 september 2024 kl. 17.00 i 

Träffpunktens lokaler.   

  

16. Mötet avslutades. 

 

Vid protokollet    Justeras 

 

 

 

Gullbritt Thorsell   Kenneth Skarphagen 


